

致：各中學校長

**應用學習課程（2021-23 年度）
首輪學生甄選結果及第二輪申請（模式一）**

首輪申請—確認取錄

應用學習課程（2021-23 年度）的學生甄選結果（模式一）已由 **2021 年 6 月 8 日** 起，以資料檔案透過網上校管系統的聯遞系統傳送貴校，請安排有關負責教師／職員將資料檔案匯入網上校管系統的應用學習模組（路徑：*應用學習* > *資料互換* > *處理已接收資料*），並列印「甄選結果及入讀確定」報告（路徑：*應用學習* > *報告*）以通知個別學生。學校須於 **2021 年 6 月 21 日** 或之前確定學生是否接納取錄，並透過聯遞系統提交有關資料。

第二輪申請

部分應用學習課程仍接受學生申請報讀，請於 **2021 年 6 月 8 日至 7 月 5 日** 第二輪申請期間匯入更新的「應用學習參數檔案」（路徑：*應用學習* > *資料互換* > *處理已接收資料*）及遞交報讀申請（如適用），然後與相關課程提供機構聯絡為學生安排面試。有關申請程序，請瀏覽本局網頁 www.edb.gov.hk/apl/tc/repository。

請注意，以下課程 不接受第二輪報名申請：

- 流行音樂製作
- 舞出新機－舞蹈藝術
- 由戲開始·劇藝縱橫
- 甜品及咖啡店營運

如有查詢，請致電 3698 3186 與應用學習組聯絡。

教育局課程發展處應用學習組

To: Secondary School Principals

Applied Learning (ApL) Courses (2021-23 Cohort)
1st Round Student Selection Results and 2nd Round Application (Mode 1)

1st Round Application – Confirmation of Offers

The results of student selection (Mode 1) of ApL courses (2021-23 cohort) have been sent to schools from **8 June 2021** onwards via data files through the Communication and Delivery System (CDS) in the WebSAMS. Please arrange the responsible teacher/staff concerned to import the data files into the ApL module of the WebSAMS (path: *Applied Learning > Data Communication > Process Incoming Data*) and print out the “Selection Results and Confirmation of Enrolment” reports (path: *Applied Learning > Report*) to notify individual students. Schools are required to confirm students’ acceptance of the offers and submit the relevant information via the CDS on or before **21 June 2021**.

2nd Round Application

Some of the ApL courses are still open for applications, please import the updated “ApL Parameter File” (path: *Applied Learning > Data Communication > Process Incoming Data*) and submit applications in the **2nd round application scheduled for 8 June to 5 July 2021**, if applicable, and then **contact the relevant course providers for arranging student interviews**. For the application procedure, please refer to our website www.edb.gov.hk/apl/en/repository.

Note: The following courses will not accept applications in the 2nd round application:

- Popular Music Production
- Taking a Chance on Dance
- The Essentials of Theatre Arts
- Pâtisserie and Café Operations

For enquiries, please contact the Applied Learning Section at 3698 3186.

Applied Learning Section
Curriculum Development Institute
Education Bureau